
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2024-04-16 

Protokoll fört vid medlemsmöte i Trelleborgs Brukshundklubb å klubbstugan kl. 18.30– 

20.00 

Närvarande: 14 medlemmar varav 5 från styrelsen. 

§ 1   Mötets öppnande 

        Ordförande Birthe Wallin hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 2   Fastställande av dagordning  

        Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 3   Val av mötesordförande 

         Birthe Wallin valdes till ordförande för mötet. 

§ 4   Val av två justerare 

        Till justerare och tillika rösträknare valdes Sara Fard och Claes Rörstam att  

        jämte ordförande  justera protokollet. 

§ 5   Prövning om mötet blivit behörigen utlyst 

        Kallelse har blivit utsänt via medlemsregistret samt blivit aviserat på hemsida och på  

        Face Book. Dagordningen har blivit utmailad en vecka innan. Mötet fann att mötet blivit    

        behörigen utlyst. 

§ 6   Föregående protokoll 

        Föregående protokoll var årsmötesprotokollet. 

§ 7   Ekonomisk rapport    Bilaga 1. 

        Vår tillfälliga kassör Annette föredrog den ekonomiska rapporten som i nuläget visade     

         på 5000:- minus. Därefter lades den med godkännande till handlingarna. 

  

 



§ 8   Rapport från styrelsen 

• Förändringen i styrelsens sammansättning är att vi blev utan kassör strax efter  

             årsmötet. Tidigare kassör Annette Lundfall upprätthåller sysslan som kassör tills en 

             ny kan hittas. 

• Vi har ansökt om bidrag hos kommunen till ombyggnad av entrén för att  

              tillgänglighets anpassa den via projektet En miljon idéer. 

 

• Det är fortfarande inte fastställt hur mycket arrendet kommer kosta klubben. 

 

§  9   Val av ny ordinarie ledamot 

          Styrelsen har på förslag att välja in Lisette Larsson som ordinarie ledamot på två år. 

          Efter röstning så godkändes Lisette Larsson som ledamot i styrelsen. 

  

§ 10  Val av valberedning 

         Till valberedning valdes av mötet 

          Ordinarie/Sammankallande Marion Lindqvist 

          Ordinarie Sarah Smith 

           

§ 11  Verksamhetsfrågor 

• Det har inkommit att det finns ett önskemål att hålla loppis.  

§ 12   Övriga frågor 

          Det fanns inga övriga frågor 

§  13  Nästa möte 

          Nytt datum för medlemsmöte kommer senare. 

§  14   Mötets avslutande 

           Ordförande Birthe tackade för visat intresse  därefter förklarades 

           mötet vara avslutat. 



              

 

Protokollfört av: 

 

Marie Bergström   Birthe Wallin 

sekreterare                           ordförande 

 

Claes Rörstam   Sara Fard 

Justerare    justerare 

 

Bilagor: 

1.Ekonomisk rapport 

          

 

 

          

        


